
Referat fra styremøte i Dovre historielag,3 desember  2015 kl 17.00 på 
Toftemo.

Dei som møtte:Magne Botten,Merete Killi Moastuen,Melvin Rykhus,Hans 
Rudiløkken,Roy Fjerdingby og undertegnede.

Sak 32/15. 
 Protokoll fra styremøte 22 september  2015 vart godkjendt.

Sak 33/15.Referatsaker.
Samde om ikkje å betale ut  når vi får tiggerbrev.

Magne og Hans har svara på Historielags-undersøkelsen.

Dovre Kommune vil yte 50 000 kr.til stigprosjektet dersom Gjensidigestiftelsen  yter 
sitt beløp.

Dovrebygde i salg.Hans er salgsjef og Marit Amble er medansvarleg.
Vil levere bøker på Coop-Nord Sel (ny salgstad)Prøve også Folldal.

Sak 34/15.Stigprosjektet.
Arbeidet vidare er avhengig om vi får inn noko penger.(Gjensidigestiftelsen)
Fått gode attendemeldinger på det som er gjort så langt.
Legge inn kart og kulturhistoriske «perler»på Heimesida,som nå er oppe og går.
Bruke vinteren til å planlegge vidare arbeid.
Primært bruke Dovre og Lesja Vekst til skiltproduksjon.

Sak 35/15.Medarrangør for huskonserter med Bjørn Sigurd Glorvigen.
Dovre Historielag har fått forespørsel fra Bjørn S.Glorvigen om å vera medansvarlige
under hus-konserter som han og nokre til vil arrangere i feb.2016 i Dovre.
Dovre Historielag såg ikkje dette som ei oppgave som ligg under oss, formidler 
forespørselen til Dovre Spel og Dansarlag.

Sak 36/15. Eventuelt.
Heimesida vanskeleg å «finne»vi må berre informere kva adr.ho har.Fin side!

Kurs i Gotisk skrift.Ola Tovmo vil halde eit etter jul.Avklare korleis han har tenkt seg
det,kursavgift mm.

Bytte bank-fra DNB til Sparebank 1 Lom og Skjåk .Oss utsetter det til seinare.

Neste møte 20 januar 2016 på Toftemo.

Else Hole Ulekleiv (sekr.)




